
Zápis z 15. zasedání obecního zastupitelstva obce Lipník, konané dne

20. 9.  2011 ve 20 hod.

Přítomni:  Josef Novotný,  Ludmila Mácová, Zdeněk Kneslík ,  Miroslava Tomková,  Jaroslav Králík,  

Miroslav  Svoboda,  Arnošt Pacola,Pavel Nedvědický, Miloslav Tomek.

Hosté: Iva Mrňová, Jaroslava Bártová

Program:

1. Zahájení 

2. Kontrola zápisu z minulé schůze

3. Zpráva o kontrole hasicích přístrojů

4. Rozpočtové určení daní – dopis premiérovi

5. Různé, diskuse

6. Závěr

K bodu 1 - Schůzi zahájil starosta Josef Novotný, přivítal přítomné zastupitele a hosty z komisí. 

Ověřovateli byli určeni Miroslava Tomková a Arnošt Pacola. Poté starosta stručně zhodnotil 

projednávanou problematiku za období od 28. 6. do 20. 9. 2011.

 K bodu 2 - Zápis z minulé schůze přečetla L.Mácová  – nebyly vzneseny žádné připomínky. 

K bodu 3 -  Na OÚ, ve škole a v KD proběhla kontrola hasicích přístrojů firmou Pyros. Kontrola byla 

bez závad,  jen je třeba hasicí přístroje zavěsit do výšky 150 cm. Zajistí Jaroslav Králík a Michal Jaša. 

K bodu 4  - Připojili jsme se ke snaze Sdružení místních samospráv týkající se  rozdělování  části daní , 

které jsou určeny obcím.  Premiérovi byl zaslán dopis, kterým ho žádáme o spravedlivější určení  daní 

pro menší obce na úkor velkoměst (Praha, Brno, Ostrava a Plzeň). 

K bodu 5  - Bylo schváleno rozpočtové opatření č. 5  týkající se navýšení výdajů  u opravy komunikací

/značky/- par. 2212 o 10 800,-- Kč, opravy rozhlasu – par. 3341 o 6 600,-- Kč, opravy topení 

v kulturním domě – par. 3392 o 4 000,-- Kč a opravy hřiště – par. 3412 o 53 200,-- Kč.

       -  Na OÚ byla doručena žádost pana Andrýska z nové ulice o zhotovení zpomalovacích retardérů a 

přemístění světla, žádost byla podepsaná všemi obyvateli nové ulice. O retardérech se bude jednat  

v souvislosti s celkovými úpravami v obci /chodníky a komunikace/. Změnu v rozsvícení svítidla 

pouličního osvětlení  prověří  Svoboda M.  a Králík Jar.



     -  Svoz odpadů – na základě dalšího jednání  firma AVE sníží o 12 000,- Kč  za rok náklady za odvoz 

kontejnerů. Dále nabízí smlouvu na 10 let s vyplacením jednorázového příspěvku ve výši         

100 000,- Kč. - Do konce roku  se rozhodneme,  zda smlouvu uzavřeme nebo dáme výpověď.

      - Sportovní areál Havránek – do konce září bude dořešeno stavební povolení. Termín odpovídá 

možnosti požádat o dotace z Programu rozvoje venkova. – Ve fázi dokončování je i projektová 

dokumentace na Celkové úpravy obce. Řeší se forma stavebního řízení (klasicky, veřejnou vyhláškou, 

případně i jinou formou).

      -  Stavba skladu za hřbitovem se blíží do konečné fáze, je třeba dodělat strop a venkovní úpravy –

informoval Pavel Nedvědický.

    -  Z MěÚ odbor stavební došlo - Zahájení o návrhu Územního plánu Jaroměřic

                                                                  - Rozhodnutí o umístění a využití území  - Martin Hort

                                                                  - Stavební povolení o zateplení bytovky Lipník č. 20

                                    Doklady předány na projednání a založení do stavební komise.

    - V souvislosti s připravovaným Setkáním důchodců, které proběhne 22.10.2011 v Lipníku je 

svolána schůzka starostů okolních obcí, se kterými setkání připravujeme (Dolní Vilémovice, Klučov, 

Ostašov, Petrůvky). Schůzka proběhne ve čtvrtek 22. září od 19.00 hodin a bude dohodnuto konkrétní 

opatření k zajištění celé akce. 

    - Připomínku zastupitele Milana Tomka týkající se nebezpečného úseku u komunikace u 

Nevrzalových, směrem k bývalé porodně prasnic vyřeší místostarosta M.Svoboda. Jedná se o 

komunikaci a problém Zemědělského družstva. 

K bodu 6 – Schůzi ukončil starosta s tím, že příští zastupitelstvo bude 11. 10. 2011 už v 19 hodin.

                 

        Přijatá usnesení z 15. Zasedání ZO Lipník, konané dne 20. 9. 2011

1.Zastupitelstvo obce Lipník projednalo:

a/Žádost pana Andrýska  o umístění zpomalovacích retardérů

b/Svoz odpadů – obnovení smlouvy s firmou AVE

                                                                                                                                      

2.Zastupitelstvo obce Lipník schválilo:

a/Rozpočtové opatření č. 5



3.Zastupitelstvo obce Lipník bere na vědomí:

a/Kontrolu hasicích přístrojů

b/Rozpočtové určení daní – dopis premiérovi

c/Konečné dořešení příprav přestavby Havránku a úprav obce/komunikace a 

chodníky/

d/Záležitosti stavebního charakteru

Zapsal: Ludmila Mácová      

Starosta obce: Josef Novotný

       Ověřovatelé:  Miroslava Tomková ,  Arnošt Pacola  

       Skončeno v 21.00 hod.                                         




